
Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag 26. september 2023 fra 18.30-20.00 
 

Deltagere:  Steen Veile, Lasse Eskildsen, Louise Clara Enevoldsen, Emilie Molberg og Jakob Ljungberg 

Afbud:  Anja Fjorback 

Referent:  Jakob Ljungberg 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

2. Opfølgning på dialog med konkret person om uønsket adfærd (Steen) 

Der er en oplevelse af, at der er bedring efter et specielt møde. Mødet blev drøftet. 

 

3. Planlægning af kommende staldmøde 

Mulige emner: 

• Status på Nadia/Lotta 

• Hvad bestyrelsen vil på kort sigt og lang sigt 

• Igangværende projekter 

• Give ordet frit 

 

Vi aftalte følgende emner: 

A. Indledning, der adresserer hvad vi tænker staldmøderne vil kunne bruges til. 

• Dialog om at skabe det bedste sted 

• Synliggøre og vis åbenhed overfor stalden 

 

B. Kort status på hvad bestyrelsen har haft fokus på siden august (bestyrelsens opmærksomhed) 

• Overdragelse af bestyrelsesopgaven, herunder økonomi 

• Dialoger om hvad der er vigtigt at tage fat på 

• Håndtering af konkrete problematikker 

• Sygdom hos Nadia/Lotta 

• Arbejdsdag 

• Stævne 

• Staldholdsformænd 

• Bunden i hallen 

• (Nye heste) 

 

C. Hvad vil bestyrelsen på kort sigt 

• Adfærd på Hinnerup Ridecenter (kultur, ønsket adfærd, hvordan får vi det bedst muligt?) 

• Dialoger med stalden om vision, mission, værdier 

• Overblik over arbejdsgrupper/frivillige 

• Projekter på Hiri/vedligeholdelsesopgaver 

• Adressere, at vi gerne vil have en snak med stalden om vores aftaler ift. staldhold/staldvagter, 

arbejdsopgaver ifm. opstaldning og part. Vi har brug for 2-3, der gerne vil være med til at lave et 

servicetjek  

 

D. Ordet er frit 



• Mulighed for at stalden kan bringe emner op. 

 

Jakob laver en disposition, som deles med bestyrelsen. 

 

4. Salg af Mischa, ny hest-handelsundersøgelse, køb af Tulle, budget til nye heste (Emilie) 

Emilie fortæller, at partsudvalget gerne vil sælge Mischa og i stedet for købe Tulle, som aktuelt lånes. Der 

arbejdes videre med at sælge Mischa. Beslutning om køb af Tulle afventer for nu. Der arbejdes videre med 

køb af Navajo uden handelsundersøgelse.  

 

5. Bunden i hallen (Louise) 

Louise gav en kort status. Det er aftalt, at Skibby kommer for at besigtige bunden, hvorefter der tages 

beslutning om en eventuel investering. 

 

Louise laver opslag herom. 

 

6. Forsikring af undervisere og staldpersonale (Emilie) 

Lasse beretter, at vi er forsikret gennem TopDanmark (er oplyst af John). Louise tjekker op i bilagsmappen. 

 

7. Vinterfold og ormekur 

Louise har fat i opgaven og sikrer kommunikation til stalden. 

 

Anja og Louise har lavet plan for hvilke heste, der får hvilke vinterfolde. 

 

8. Konkrete opgaver 

Oversigt over arbejdsopgaver (organisationsdiagram) deles efter staldmødet, så det kan motiveres på 

staldmødet først (Lasse). 

 

Lasse deler oversigten over vedligeholdelsesopgaver, så alle kan se det.  

 

9. Næste møde 

• Drøftelse af hvem der bestiller smuld 

• Økonomi og budget (overblik) 

• Årskalender for 2024 

• Snak om bestyrelsesmøder - skal suppleanter og juniorrepræsentanter deltage i bestyrelsesmøder? 

 

Næste møde aftales til tirsdag 24. oktober fra 20.15-22.00. 

 

10. Eventuelt 

Intet at bemærke. 

 

Liste over emner til senere drøftelse/afklaring: 

• Bestilling af smuld 

• Fondansøgninger 

• Staldformand på de enkelte staldhold 

• Status på Nadia/Lotta 

• Status ny rideskolelærer  



• Vanding af hal/bane 

• Aflivning af Heino 

• El-oplader på Hiri 

• Dæk på trillebører 

• Styring af Facebook-sider og hjemmeside 

• Pris på facilitetskort / 1 måned = 1.000, - hvilket er meget dyrt ift. andre klubber 

• Hvornår skal hestene overgå til vinterfold (Ormekur – Maja?) 

• Heste der ikke fungerer i rideskolen, hvad skal vi gøre ved dette? – Mulig udskiftning 

• Ekstra muld til elevhestene, hvem skal have besked om dette? 

• Det er en regel et sted om at parter ikke må longere. Kan dette ikke ændre til at nogle må? 

• Drøfte om arbejdsdag og stævne skal ligge i samme måned?  

• Svært at tiltrække parter grundet arbejdsmængden – Evt. staldhold om lørdagen? 

• Brug af pisk 

• Evt. besøg af Rikke TD og dommer, repræsentant for DRF ift reglement 

• Hiris mission, vision og værdier 

• Feedback til bestyrelsen – til stedet generelt – HIRI 

• Mulighederne for at have trailere stående 

• Opdatering af vedtægterne 

• Gennemgang af kontingenter/prisstrukturer 

• Gennemgang af arbejdsopgaver ifm. opstaldning og part, herunder staldvagter 

 


